


國立中興大學編制內專任教師轉任編制外專案教師申請書
National Chung Hsing University Application for Quota-Based Full-Time Faculty Changing Their Status to Supernumerary Project Faculty

本人________謹依「國立中興大學進用專案計畫教學人員及研究人員聘任辦法」(下稱本辦法)第13條：
I, ________, hereby request to change my status to that of project faculty in accordance with Article 13 of the National Chung Hsing University Regulations Governing the Appointment of Project Teaching and Research Personnel (hereinafter referred to as “the Regulations”), which states the following:

(第1項)本校編制內專任教師因未通過限期升等，得申請並經系、所(室、中心、學位學程)、院、校教師評審委員會通過後，專案簽准轉任為專案教師，1年1聘，聘期最長為2年，第2年續聘時，應依第12條規定辦理續聘事宜，惟得免辦理評鑑。另依本校教師年資晉薪評定辦法規定不予晉薪。
“(Paragraph 1) Quota-based full-time faculty members of the University who fail to obtain promotion by the deadline may submit an application and, upon approval from the Department or Graduate Institute (Office, Center, or Degree Program), College, and University Faculty Evaluation Committees, change their status to project faculty with special project approval. The appointment shall be made on a one-year basis, for a maximum period of two years. Upon renewal for the second year, the procedures shall be handled in accordance with Article 12, except that performance evaluations may be waived. Furthermore, pursuant to the University’s Regulations for the Review of Faculty Seniority and Pay Raises, such personnel shall not receive a salary increase during this period.

(第2項)依前項規定轉任專案教師者，得比照本校編制內專任教師辦理升等，並於升等通過後回任本校編制內專任教師」之規定申請轉任為專案教師。
(Paragraph 2) Personnel reappointed as project faculty members in accordance with the preceding paragraph may apply for promotion in the same manner as the University’s quota-based full-time faculty members and, upon successful promotion, may return to a quota-based full-time faculty position within the University.”

該專案教師經費來源係控留本人專任教師員額之人事費支應，聘期為1年1聘且最長為2年，惟如2年後本人仍未完成升等且系、所(室、中心、學位學程)因業務需要擬予續聘，系、所(室、中心、學位學程)應另依本辦法第5條第1項第3款規定自行另覓經費來源後，改依本辦法第5條第2項規定辦理聘任程序。
The funding for the said project faculty position shall be covered by the personnel expenses reserved from my full-time faculty position. The appointment shall be made on a one-year basis, for a maximum period of two years. However, if after two years I have not yet completed the promotion process and my department or graduate institute (office, center, or degree program) deems it necessary to renew my appointment due to operational needs, the department or graduate institute (office, center, or degree program) shall, in accordance with the provisions of Article 5, Paragraph 1, Subparagraph 3 of the Regulations, independently secure another source of funding and then conduct the appointment process in accordance with Article 5, Paragraph 2 of the Regulations.

另依所附「國立中興大學編制內專任教師轉任編制外專案教師之聘任、權利及義務一覽表」，本人已充分了解其內容，並申請轉任專案教師。
In accordance with the attached National Chung Hsing University Overview of Appointment, Rights, and Obligations of Quota-Based Full-Time Faculty Changing Their Status to Supernumerary Project Faculty, I have fully understood its contents and hereby apply for transfer to a project faculty position.



申請人：	(簽名)
Applicant:	(Signature)
中 華 民 國 年 月 日
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